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PROTOKÓŁ Nr VII/24 

z obrad VII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

 

VII sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Pana Andrzeja Leszczyńskiego odbyła się w dniu 30 grudnia 2024 roku w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego przy ul. Widowskiej 1 w Bielsku Podlaskim. Obrady  

VII sesji rozpoczęły się o godzinie 1000, zakończyły o godzinie 1145. 

Sesję protokołowała Anna Karczewska.  

Przewodniczący Rady Powiatu otwierając obrady VII sesji poprosił radnych 

o potwierdzenie swojego przybycia na tablecie. Następnie stwierdził, że obecność potwierdziło  

16 radnych (nieobecna Maria Ryżyk), co stanowi kworum do obradowania i podejmowania 

prawomocnych uchwał oraz decyzji (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

W obradach udział wzięli także:  

1. Jan Dawidziuk – dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Bielsku Podlaskim, 

2. Grzegorz Tymiński – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Ochrony Zdrowia, 

3. Bogdan Komarzewski – naczelnik Wydziału Organizacyjno – Prawnego, 

4. Nina Tymińska – skarbnik powiatu, 

5. Marek Martyniuk – sekretarz powiatu, 

6. Wojciech Rusin– radca prawny. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich obecnych, po czym zwrócił się  

z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad, który radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem (zaproszenie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do protokołu).  

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący poinformował, iż sesja będzie przebiegała 

zgodnie z następującym porządkiem obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu.  

4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
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a. wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy 

najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego, 

pozostającej w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu, 

b. wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 lat kolejnej umowy 

najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego, 

pozostającej w nieodpłatnym użytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na czas 

oznaczony do 3 lat kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością 

Powiatu Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół  

i poradni psychologiczno – pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Bielski. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr V/27/24 Rady Powiatu  

w Bielsku Podlaskim z dnia 24 października 2024 roku w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Powiatu Bielskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, dla 

których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Bielsku Podlaskim, warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków oraz stawek opłat za korzystanie przez operatorów i przewoźników  

z przystanków. 

10. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a. ustalenia Regulaminu zgłoszeń zewnętrznych przyjmowanych przez Radę Powiatu  

w Bielsku Podlaskim, 

b. upoważnienia pełnomocnika Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim ds. zgłoszeń 

zewnętrznych. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na 2024 r.  

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/270/23 Rady Powiatu 

w Bielsku Podlaskim z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2024 – 2027.  

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Bielskiego na lata 2025 – 2028. 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Bielskiego 

na rok 2025: 
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a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami 

informacyjnymi Zarządu,  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,  

c) przedstawienie opinii komisji rady, 

d) przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii komisji rady, 

e) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu budżetu,  

f) dyskusja nad proponowanymi poprawkami do projektu budżetu oraz ich głosowanie, 

g) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

h) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej zgłoszonym przez Zarząd. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 3 - Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi protokół 

Nr VI/24 z obrad VI sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 21 listopada 2024 r., był wyłożony 

do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. 

nr 205) oraz został dostarczony radnym drogą elektroniczną. Żadne uwagi do w/w protokołu nie 

wpłynęły. Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zgłosić pytania i wnioski do w/w protokołu. 

 Nie było chętnych do zabrania głosu więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym 

punkcie i zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 

Radkiewicz, Franciszek Rułka, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, Anatol 

Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Maria Ryżyk 
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”, 0 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się przyjęła protokół Nr VI/24 z obrad VI sesji Rady Powiatu, która odbyła 

się w dniu 21 listopada 2024 r. 

 

Ad 4 - Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji, Przewodniczący zwrócił się 

z prośbą o zabranie głosu przez starostę.  

 Głos zabrał starosta bielski Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, iż radni przed 

rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). Poinformował, 

iż w okresie od dnia 15 listopada 2024 r. do dnia 30 grudnia 2024 r. Zarząd obradował 

na 4 posiedzeniach. Podjął wówczas 19 uchwał. Następnie starosta przedstawił najważniejsze 

zagadnienia, którymi Zarząd Powiatu zajmował się w okresie sprawozdawczym, ujęte  

w omawianym sprawozdaniu.  

 O głos poprosiła radna Bożena Teresa Zwolińska. Radna zaznaczyła, iż nie odnalazła uchwał 

Zarządu Powiatu, o których mowa była w sprawozdaniu przedstawionym przez Starostę, dlatego ma 

kilka pytań. Pierwsze pytanie dotyczyło uchwały Zarządu Powiatu Nr 45/174/24 w sprawie 

nieodpłatnego przekazania składnika majątkowego pomiędzy jednostkami organizacyjnymi Powiatu 

Bielskiego. Radna poprosiła o wyjaśnienie jakie to są składniki i pomiędzy jakimi jednostkami 

organizacyjnymi zostają przekazane. Radna zwróciła uwagę, iż w przypadku, gdy tytuł uchwały 

pozostawia wątpliwości, można go doprecyzować dopisując w nawiasie czego dana uchwała dotyczy. 

Radna zaznaczyła, że jej pytanie dotyczące uchwały Nr 45/175/24 w sprawie nieodpłatnego 

przekazania nakładów finansowych zostało już wyjaśnione przez Starostę w trakcie przedstawienia 

skrótu sprawozdania. Kolejne z pytań zadanych przez radną dotyczyło uchwały Zarządu Powiatu Nr 

45/177/24 w sprawie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej i 

dyżurów w dni wolne od pracy na terenie Powiatu Bielskiego w 2025 roku. Radna poprosiła o 

wyjaśnienie, która apteka została wyznaczona do pełnienia dyżurów. Następne zagadnienie 

poruszone przez radną dotyczyło informacji zawartej  w sprawozdaniu z prac Zarządu Powiatu w 

okresie międzysesyjnym, a konkretnie stanowiska zajętego przez Zarząd  

w sprawie wyrażenia zgody w kwestii planowanego umiejscowienia na elewacji budynku II Liceum 

Ogólnokształcącego z BJN im. B. Taraszkiewicza w Bielsku Podlaskim kamer oraz przewodów 

stanowiących urządzenia systemu monitoringu miejskiego. Radna z racji swojego doświadczenia 

podczas pełnienia funkcji zastępcy burmistrza miasta Bielsk Podlaski miała możliwość zapoznania 
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się z tematem monitoringu i podzieliła się wątpliwościami oraz problemami logistycznymi z jakimi 

borykali się w tamtym okresie. Podsumowała, że w ostateczności nie doszło do realizacji 

monitoringu. Radna w związku z tematem skierowała następujące pytania. Jakie stanowisko zajął 

zarząd w sprawie planowanego umiejscowienia monitoringu na elewacji II Liceum? Czy burmistrz 

przedstawił plan finansowy realizacji tego zadania i skąd zostaną pozyskane środki? Radna dodała 

także, iż budynek II Liceum Ogólnokształcącego jest zlokalizowany w strefie konserwatorskiej i na 

pewno będzie potrzeba konsultacji z konserwatorem, czy istnieje możliwość umiejscowienia 

monitoringu na elewacji. Ostatnie z pytań radnej dotyczyło finansowania kamer, po czyjej stronie 

będą leżały koszty zakupu. 

 W odpowiedzi głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski. Wyjaśnił, iż wszystkie uchwały 

Zarządu Powiatu z reguły są publikowane na BIP w dniu podpisania uchwały, najpóźniej  

w kolejnym, więc każdy ma dostęp do ich treści i może się zapoznać. Jeżeli chodzi o nakłady 

finansowe starosta wyjaśnił, że inwestycje prowadzone są przez Starostwo Powiatowe, gdyż 

jednostki, w tym przypadku szkoła nie ma takich możliwości organizacyjnych i kadrowych.  

Po zrealizowaniu inwestycji Zarząd Powiatu podejmuje uchwałę o przekazaniu środków finansowych 

na rzecz jednostki organizacyjnej Powiatu Bielskiego. Jeżeli chodzi o dyżury aptek  

w porze nocnej i dni wolne od pracy na terenie Powiatu Bielskiego starosta wyjaśnił, iż wszystkie 

informacje są ujęte w uchwale Zarządu Powiatu i opublikowane, także każdy ma możliwość wejść i 

się zapoznać. 

Na kolejne pytanie dotyczące monitoringu starosta udzielił odpowiedzi, iż jest to zadanie miasta  

i po stronie miasta leżą sprawy organizacyjne. Zarząd wydał pozytywną opinię co do przydatności 

monitoringu i nie ponosi żadnych kosztów ani nakładów z tym związanych.  

 Kolejno głos zabrał Wicestarosta, Piotr Bożko. Dodał, iż aptekami pełniącymi dyżury  

w ramach kontraktu podpisanego z Narodowym Funduszem Zdrowia w porze nocnej i dni wolne od 

pracy są apteka pana Marcina Żychonia, apteka po panu Syczewskim oraz pani Marii Niewińskiej na 

ulicy Ogrodowej. 

 W związku z brakiem kolejnych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady 

poinformował, że Rada Powiatu zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Ad 5a - Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie, po umowie 

na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej 

własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej 

Powiatu. 
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Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej 

umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej 

w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu” (projekt uchwały stanowi załącznik do 

protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym punkcie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z prośbą o potwierdzenie swojej 

obecności na tablecie. Przewodniczący stwierdził, iż na sali jest obecnych 17 radnych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 

Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/46/24 w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie, 

po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, 

będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki 

organizacyjnej Powiatu (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 5b – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie na czas 

oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością 

Powiatu Bielskiego, pozostającej w nieodpłatnym użytkowaniu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu 

tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej  

w nieodpłatnym użytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku 
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Podlaskim” (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym punkcie. Nie było chętnych do zabrania głosu, więc 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 

Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/47/24 w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie 

na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej 

własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej w nieodpłatnym użytkowaniu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim (uchwała stanowi załącznik  

do protokołu). 

 

Ad 6 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na 

czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej 

własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej 

Powiatu. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej 

umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej 

w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu.” (projekt uchwały stanowi załącznik  

do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym 

punkcie. Nie było chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym 

punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 

Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/48/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, 

po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, 

będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki 

organizacyjnej Powiatu (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad 7 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół 

i poradni psychologiczno – pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Bielski. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i poradni psychologiczno – 

pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Bielski” (projekt uchwały stanowi załącznik  

do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym 

punkcie.  

O zabranie głosu poprosiła wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, radna Maria Ryżyk. Radna 

wyraziła swoje poparcie co do słuszności proponowanej uchwały. 

Nie było kolejnych chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

w tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 
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Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Maria Ryżyk, 

Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Niewiński, Jan Radkiewicz, Franciszek Rułka 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”, 0 przeciwnych 

i 3 wstrzymujące się podjęła uchwałę Nr VII/49/24 w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli szkół i poradni psychologiczno – pedagogicznej prowadzonych przez Powiat Bielski 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 8 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr V/27/24 Rady Powiatu  

w Bielsku Podlaskim z dnia 24 października 2024 roku w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Powiatu Bielskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr V/27/24 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia  

24 października 2024 roku w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu Bielskiego  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok.” (projekt 

uchwały stanowi załącznik do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych 

 z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym punkcie. Nie było chętnych do zabrania głosu, więc 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 
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Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/50/24 w sprawie zmiany uchwały Nr V/27/24 

Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 24 października 2024 roku w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Powiatu Bielskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 9 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Bielsku Podlaskim, warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków oraz stawek opłat za korzystanie przez operatorów  

i przewoźników z przystanków. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, dla których zarządcą jest Zarząd 

Powiatu w Bielsku Podlaskim, warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz stawek opłat 

za korzystanie przez operatorów i przewoźników z przystanków.” (projekt uchwały stanowi załącznik 

do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym 

punkcie.  

O głos poprosiła radna Bożena Zwolińska. Radna wyszczególniła błędy, które pojawiły się w 

załączniku Nr 2 do uchwały, prosząc o ich poprawienie przed publikacją uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapewnił, iż biuro obsługi Rady Powiatu dopilnuje, aby błędy 

zostały poprawione. 

Nie było kolejnych chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

w tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 
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Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych 

i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/51/24 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Bielsku Podlaskim, warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków oraz stawek opłat za korzystanie przez operatorów i 

przewoźników z przystanków (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 10a - Podjęcie uchwały Rady Powiatu w ustalenia Regulaminu zgłoszeń zewnętrznych 

przyjmowanych przez Radę Powiatu w Bielsku Podlaskim. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia Regulaminu zgłoszeń zewnętrznych przyjmowanych przez Radę 

Powiatu w Bielsku Podlaskim.” (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). Przewodniczący 

Rady Powiatu poinformował radnych, iż na dzisiejszej sesji wpłynął wniosek pana radnego 

Franciszka Rułki (wniosek stanowi załącznik do protokołu). Wniosek został odczytany przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu. W związku z zaistniałą sytuacją Przewodniczący Rady Powiatu 

zarządził 5 minutową przerwę w obradach. 

Po zakończeniu przerwy Przewodniczący wznowił obrady VII sesji Rady Powiatu w Bielsku 

Podlaskim, otworzył dyskusję w tym punkcie i o głos poprosił Starosta Sławomir Jerzy Snarski. 

Starosta zaznaczył, że istotą ustawy o ochronie sygnalistów, która weszła w życie jest ochrona tych, 

którzy informują o nieprawidłowościach. Jeżeli nieprawidłowości zostają ujawnione, to osoba, która 

je ujawniła ponosi konsekwencje. Patrząc na drugą stronę ustawy, jeżeli zgłoszenie odnosi się do 

nieprawidłowości dotyczących osób, mają one prawo do obrony, a informator, który pomówi osoby, 

bądź zgłosi nieprawdziwe dane, także ponosi konsekwencje prawne. Starosta zwrócił uwagę, iż 

powinna być zachowana równowaga. Ustawa ma chronić informatorów, a osoby, które ich nie 

chronią ponoszą tego konsekwencje. Natomiast osoby, których dane zgłoszenie dotyczy także mają 

prawo do obrony przed sądem. Starosta podsumował, iż uważa, że zapis jest prawidłowy. 

 Kolejno o głos poprosiła radna Bożena Zwolińska. Wyraziła swoje zdanie na temat ustawy o 

ochronie sygnalistów, zaznaczając, że jest jej przeciwna oraz przedstawiła obawy dotyczące 

funkcjonowania w praktyce uchwały w proponowanym brzmieniu, przychylając się do stanowiska 

radnego Franciszka Rułki. 
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W związku z brakiem kolejnych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący zamknął 

dyskusję w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż w tym momencie odbędzie się głosowanie 

dotyczące wniosku złożonego przez radnego Franciszka Rułkę w sprawie zmiany w regulaminie 

zgłoszeń wewnętrznych, w paragrafie 5 pkt. 4 wykreślenie słowa „nie”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Patryk Wiktor Kosiński, Franciszek Rułka 

PRZECIW (11) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Andrzej 

Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan 

Szpakowski, Anatol Wasiluk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan Radkiewicz, Bożena Teresa Zwolińska 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 2 „za”, 11 przeciwnych 

i 4 wstrzymujące się wniosek odrzuciła (wniosek stanowi załącznik do protokołu). 

 

W związku z odrzuceniem wniosku przez Radę, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie rozpatrywany projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW : 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Andrzej 

Leszczyński, Adam Miron Łęczycki, Agata Michałowska, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, 

Zbigniew Jan Szpakowski, Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska 

PRZECIW (1) 

Franciszek Rułka 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Patryk Wiktor Kosiński 

Jan Niewiński 

Jan Radkiewicz 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 13 „za”, 1 przeciwny 

i 3 wstrzymujące się podjęła uchwałę Nr VII/52/24 w sprawie ustalenia Regulaminu zgłoszeń 

zewnętrznych przyjmowanych przez Radę Powiatu w Bielsku Podlaskim (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Ad 10b - Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia pełnomocnika Rady Powiatu 

w Bielsku Podlaskim ds. zgłoszeń zewnętrznych. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie upoważnienia pełnomocnika Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim ds. zgłoszeń 

zewnętrznych” (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym punkcie. 

O głos poprosiła radna Bożena Teresa Zwolińska. Zwróciła się z zapytaniem jak pan Marek 

Martyniuk, wyznaczony do pełnienia funkcji pełnomocnika Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  

ds. zgłoszeń zewnętrznych poradzi sobie z łączeniem tej funkcji z obecnie zajmowanym 

stanowiskiem Sekretarza Powiatu.  

 Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

w tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:16 , PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki Agata Michałowska, Jan Niewiński, 

Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, Anatol 

Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Radkiewicz 
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”, 0 przeciwnych, 

1 wstrzymujący się podjęła uchwałę Nr VII/53/24 w sprawie upoważnienia pełnomocnika Rady 

Powiatu w Bielsku Podlaskim ds. zgłoszeń zewnętrznych (uchwała stanowi załącznik  

do protokołu). 

 

Ad 11 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na 

2024r. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na 2024 rok” (projekt uchwały stanowi 

załącznik do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w 

tym punkcie. Nie było chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w 

tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 

Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska. 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych, 

0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/54/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Bielskiego na 2024 rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 13 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/270/23 Rady 

Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2024 – 2027. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/270/23 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
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Bielskiego na lata 2024 – 2027” (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu), Przewodniczący 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym punkcie. Nie było chętnych do 

zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod 

głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki Agata Michałowska, Jan Niewiński, 

Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, Anatol 

Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Radkiewicz 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”, 0 przeciwnych,  

1 wstrzymujący się podjęła uchwałę Nr VII/55/24 w sprawie zmiany uchwały  

Nr XLIV/270/23 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata  

2024 – 2027 (uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

 

Ad 13 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2025 – 2028. 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2025 - 

2028” (projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

O głos poprosił radny Jan Radkiewicz. Stwierdził, że ufa, iż Zarząd podejmuje decyzje 

świadomie, na podstawie wytycznych z Ministerstwa Finansów. Radny przedstawił, iż przyjrzał się 

na 4 stronie - dane z wykonania dochodów od roku 2018 do końca roku 2024 i następnie perspektywa 

dalsza do roku 2028 na dochody ogółem. Mniej więcej w roku 2018 było 72 mln dochodów, na koniec 

roku 2024 planowane jest 95 mln złotych. Zwrócił uwagę, że o około  
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4 mln była różnica między dochodami w poszczególnych latach. Radnego zastanowiło wykonanie 

dochodów w roku 2025 – 119 mln 741 tys. złotych, co daje ponad 20 mln więcej, a w 2028 roku 132 

mln 590 tys. złotych. Zaznaczył, że liczy na przedstawienie tej kwestii przez Zarząd,  

na podstawie danych do sporządzenia budżetu wskazanych przez Ministerstwo Finansów. Kolejno 

radny zwrócił uwagę na rubrykę obok : dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych. Pod uwagę wziął lata 2021 – 2024. Planowane wykonanie na 2024 

rok wynosi 14 mln 297 tys., natomiast na rok 2025 wynosi 42 mln 665 tys. zł. Jest to bardzo duża 

różnica, ujęta przez radnego w kategorii cudu. Radny zauważył, że gospodarka nie prosperuje 

najlepiej, a dochody bardzo wzrosną. Zastanawiający jest tak wysoki wzrost dochodów od osób 

fizycznych, który mogłaby wywołać ewentualna potężna inflacja, bądź wprowadzenie nowego 

podatku, który mógłby spowodować tak duży wzrost dochodów. Kolejną rzeczą jaką poruszył radny 

byli przedsiębiorcy i dochody z tytułu wpływów od osób prawnych. W 2024 roku planowane było 

milion złotych, natomiast w 2025 r. ponad 10 mln złotych. Radny zadał pytanie, która firma jest  

w stanie to udźwignąć finansowo. Radny przedstawił swoje zaniepokojenie, co do przedstawionej 

prognozy finansowej, oznajmił, że nie będzie oddawał głosu za tą propozycją uchwały, licząc na 

wyjaśnienie starosty na jakiej podstawie przedstawione zostały te dane. W wypowiedzi wspomniał 

także już mniej szczegółowo o innych zagadnieniach wynikających z projektu uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, które są dla radnego zastanawiające. 

Kolejno głos zabrała radna Bożena Teresa Zwolińska odnosząc się do wypowiedzi radnego 

Jana Radkiewicza. Zachęciła do zerknięcia w objaśnienia jakie są w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2025 – 2028. Dodała, że jest tam wszystko jasno napisane, podane są procenty. 

Mimo, że może wydawać się to niezrozumiałe, to osoba która to liczyła bardzo się napracowała. 

Dochody bieżące liczone są na podstawie danych z Ministerstwa, na temat dochodów majątkowych 

wypowie się pan Starosta. Radna zauważyła, że nie ma nic niepokojącego, jeżeli chodzi  

o Wieloletnią Prognozę Finansową. Radna podkreśliła, iż wierzy w opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która jest pozytywna. Zachęciła, aby nie kierować się ogólnikami, tylko zajrzeć do 

projektu. Przechodząc do kolejnego tematu radna Bożena Zwolińska stwierdziła, iż Zarząd prowadzi 

bardzo bezpieczną gospodarkę finansową powiatu, zgodnie z wymaganiami ustawy  

o finansach publicznych, o czym świadczą pozytywne opinie wydane przez RIO w Białymstoku. 

Radna podkreśliła, iż reprezentuje wyborców w swoim okręgu , którzy mają swoje potrzeby  

i je zgłaszają. W związku z tym radna chciał zasygnalizować, iż mieszkaniec Bielska Podlaskiego w 

imieniu mieszkańców naszego miasta oraz mieszkańców Widowa, dnia 2 października br. skierował 

pismo do Starostwa Powiatowego w Bielsku Podlaskim, Powiatowego Zarządu Dróg  

w Bielsku Podlaskim oraz do Wójta Gminy Bielsk Podlaski, w którym zostało zawartych 7 
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postulatów próśb dotyczących odcinka drogi powiatowej na terenie powiatu bielskiego, Bielsk 

Podlaski, od drogi powiatowej 1601 B - ulica Mickiewicza, poprzez ulicę Widowską, Widowo, 

Ogrodniki, aż do Łoknicy. Wśród tych postulatów znalazł się wniosek o budowę ścieżki rowerowej 

od Bielska Podlaskiego do Ogrodnik. Radna dokładnie przedstawiła argumentację mieszkańców 

dotyczącą budowy ścieżki w tym miejscu. Przekazała, aby Zarząd w przyszłości rozważył możliwość 

pozyskania środków, aby taka ścieżka została zaprojektowana. Dodatkowo w piśmie mieszkańcy 

zwracają uwagę, że przy budowie ulicy Chmielnej zbyt wąski i nierówny chodnik utrudnia swobodne 

minięcie się podczas uprawiania nordic walking, a biegający korzystają z jezdni. Radna dodała, że 

zdaje sobie sprawę, iż są to duże nakłady finansowe, ale być może uda się pozyskać środki i spełnić 

oczekiwania mieszkańców. Dodała, że osobiście zgłosiła do Zarządu wniosek w sprawie remontu lub 

przebudowy dróg powiatowych. Radna podała dokładnie wszystkie odcinki dróg, których wniosek 

dotyczy i zauważyła, iż nie zostały one uwzględnione w budżecie na 2025 rok, ani w WPF na lata 

2025 – 2028. Wyraziła swoją nadzieję, iż w przyszłości te wnioski zostaną zrealizowane.  

Głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski. W odpowiedzi na wnioski o których mówiła 

radna Bożena Teresa Zwolińska obiecał, że odniesie się do nich przy punkcie dotyczącym budżetu 

na 2025 rok. Starosta odniósł się do wypowiedzi radnego Jana Radkiewicza dotyczącej Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zwracając uwagę, iż zmieniła się ustawa o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego, która spowodowała, iż od tego roku nie mamy udziału w PIT-ach i w CIT-ach, a jest 

przewidziany udział w dochodach. Zmienił się sposób wyliczania przez Urząd Skarbowy,  

w związku z tym dochody w powiatach wzrosły. Starosta zaznaczył, iż jako Wiceprezes Związku 

Powiatów Polskich uczestniczył w negocjacjach dbając aby dochody dla powiatów były na dobrym 

poziomie. Te ustalenia mają na celu zabezpieczenie się przed zmianami wprowadzanymi przez 

państwo, typu obniżka podatku, zmniejszenia kwoty wolnej od podatku i uniknięcie negatywnych 

skutków w postaci spadku dochodów.  Starosta zaznaczył, iż  wszystkie dokonane wyliczenia 

dotyczące projektu budżetu oraz WPF opierają się o ustawę o finansach publicznych oraz wyliczenia 

Ministerstwa Finansów, które podają jakie będą dochody. Dla mieszkańca, bądź przedsiębiorcy 

pozostaje to neutralne, gdyż zmiana dotyczy sposobu naliczenia. Starosta zapewnił, iż naliczenia są 

poprawne, dobrze zapisane, rzetelnie zrobione. Dodał, że tematy związane ściśle  

z ustaleniem budżetu na 2025 rok przedstawi w następnym punkcie. 

O zabranie głosu poprosił rady Jan Radkiewicz. Stwierdził, że dopiero w praktyce okaże się 

jak wyglądać będzie zmiana finansowania, o której mówił Starosta. Zauważył, iż dochody ogółem 

wzrastały zawsze o kilka milionów oprócz roku 2020 w stosunku do roku 2019, gdzie dochody 

spadły, ale dochody bieżące jak wynika z danych nigdy nie spadły, udział podatku dochodowego od 

osób fizycznych zawsze wzrastał, tak samo jak CIT. Radny podkreślił, iż nie zarzuca,  
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że wyliczenia są źle zrobione pod względem rachunkowym, jednakże jest ciekawy co z tego wyniknie 

przy kurczącej się gospodarce.  

Kolejno głos ponownie zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski. Zwrócił uwagę, iż nie jest 

prawdą, że gospodarka się kurczy, o czym świadczy wzrost PKB. Na przestrzeni lat rzadko się 

zdarzała sytuacja, aby odnotować spadek w porównaniu rok do roku. Starosta natomiast zaznaczył, 

że czym innym jest problem państwa, które ma 300 miliardów deficytu w budżecie. Jest to problem 

rządów, które powodują zadłużenia ze względu na potrzeby wynikające z aktualnej sytuacji  

w państwie. Starosta podkreślił, że powiat prowadzi zrównoważony budżet, gdyż ewentualny kredyt 

zawsze, prędzej czy później jest obciążeniem. 

Nie było kolejnych chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

w tym punkcie i poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki Agata Michałowska, Jan Niewiński, 

Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, Anatol 

Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Radkiewicz 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”, 0 przeciwnych,  

1 wstrzymujący się podjęła uchwałę Nr VII/56/24 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2025 - 2028 (uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

 

Ad 14 – Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Bielskiego na 

rok 2025. 

Ad 14a i 14b 

Przewodniczący poinformował, iż 

a) uchwałę Nr 43/166/24 Zarządu Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 7 listopada 2024 r.  

w sprawie projektu budżetu Powiatu Bielskiego na 2025 r. (uchwała stanowi załącznik do 
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protokołu) dostarczono radnym w dniu 8 listopada 2024 r., 

b) opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o w/w projekcie uchwały (opinia stanowi załącznik 

do protokołu) dostarczono radnym w dniu 19 grudnia 2024 r., 

c) autopoprawkę Zarządu Powiatu do rozpatrywanego projektu uchwały dostarczono radnym 

wraz z materiałami sesyjnymi w dniu 19 grudnia 2024 r. (autopoprawka stanowi załącznik 

do protokołu). 

Ad 14c i 14d 

d) Komisje stałe po przeanalizowaniu projektu uchwały budżetowej pozytywnie zaopiniowały 

projekt budżetu Powiatu Bielskiego na 2025 rok. (opinie komisji stanowią załączniki do 

protokołu). 

e) Zarząd Powiatu na 28. posiedzeniu, które odbyło się w dniu 27 listopada 2024 r. zapoznał się 

z opinią Komisji Budżetu i Finansów oraz opiniami pozostałych komisji stałych. 

Ad 14e i 14f 

 Kolejnych autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu budżetu nie zgłoszono w związku  

z tym Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad 14g  

 Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej. Głos zabrał Starosta 

Sławomir Jerzy Snarski, który w imieniu zarządu przedstawił najważniejsze założenia podejmowanej 

uchwały. Poinformował, iż tegoroczny budżet przewiduje uzyskanie dochodów ogółem w wysokości 

ponad 120 mln zł., w tym dochodów bieżących w kwocie ok. 96 mln zł, oraz majątkowych w 

wysokości ponad 24 mln zł (20,03 % dochodów ogółem). Dochody na 2025 rok  

w stosunku do projektu planu dochodów na 2024 rok są zatem wyższe o kwotę blisko 23 mln zł. 

Wydatki ogółem na 2025 rok wynoszą ok. 121,6 mln, z tego bieżące w wysokości ok. 90 mln zł  

i majątkowe w wysokości ok. 31 mln zł., co stanowi ok. 26% wydatków ogółem. Projekt planu 

wydatków ogółem na 2025 rok w porównaniu do projektu planu wydatków na 2024 rok jest wyższy 

o kwotę 22,6 mln zł, w tym wydatki bieżące wyższe o 15,7 mln zł, a wydatki majątkowe o 6,9 mln 

zł. Planowany wynik finansowy budżetu na 2025 rok zamyka się deficytem w kwocie około 2 mln 

zł, który zostanie pokryty przychodami z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. 

Starosta oznajmił, że jako powiat bielski jesteśmy gotowi do podjęcia współpracy  

z samorządami oraz do finansowania inwestycji dla której pozyskamy środki, jak również będą chęci 

współfinansowania w pewnej części samorządów lokalnych. Starosta rozwinął swoją myśl, jeśli 

chodzi o kategoryzację dróg i ich finansowanie. Odnośnie wcześniejszej wypowiedzi radnej Bożeny 

Zwolińskiej dotyczącej ścieżki rowerowej, zaznaczył, że jesteśmy radnymi powiatowymi  

i naszym zadaniem głównym jest wykonywanie priorytetowych zadań niezbędnych dla mieszkańców 
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powiatu. Zwrócił uwagę, iż należy patrzeć całościowo, rozwiązując w pierwszej kolejności 

podstawowe problemy mieszkańców. Priorytetem w budżecie na 2025 rok jest inwestycja w drogi.  

 Następnie starosta omówił najważniejsze inwestycje kontynuowane w 2025 r., 

do których należeć będą w szczególności: 

 „Remont i przebudowa drogi powiatowej Nr 1582B odcinek o długości ok. 0,3 km i drogi 

powiatowej Nr 1575B od skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1576B w stronę miejscowości 

Mulawicze długości ok. 2,2 km” – łączna wartość zadania wynosi ok. 7,2 mln zł, okres 

realizacji 2022-2025, źródła finansowania: Polski Ład – ok. 6,8 mln zł, gmina Wyszki - 

214 tys. zł, własne 219 tys. zł; 

 „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1581B Wyszki – Filipy etap II odcinek 

Kowale - Filipy (łącznie z wypłatą odszkodowań za grunty zajęte pod drogę)” – łączna 

wartość zadania wynosi 5,9 mln zł, okres realizacji 2024-2026, źródła finansowania: RFRD 

– 2,3 mln zł, gmina Wyszki – 1,8 mln zł, własne – 1,8 mln zł; 

 „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1578B do miejscowości Ignatki oraz drogi powiatowej Nr 

1579B k/m Pulsze” – łączna wartość zadania wynosi 6 mln zł, okres realizacji 2024-2025, 

źródła finansowania: Polski Ład – 5,6 mln zł, gmina Wyszki – 179,9 tys. zł, własne – 179,9 

tys. zł; 

 „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1683B Kozły – Podbiele” – łączna wartość zadania wynosi 

5,6 mln zł, okres realizacji 2024-2026, źródła finansowania: RFRD – 2,2 mln zł, gmina Bielsk 

Podlaski – 1,7 mln zł; własne – 1,7 mln zł; 

 „Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 1686B Gredele – Kolonia Gredele – do 

skrzyżowania z drogą gminną Nr 108” – łączna wartość zadania wynosi 2,5 mln zł, okres 

realizacji 2024-2025, źródła finansowania: RFRD – 1,5 mln zł; gmina Orla – 521,1 tys. zł, 

własne – 513,1 tys. zł; 

 „Modernizacja źródeł ciepła i energii elektrycznej w Domu Pomocy Społecznej im. Jana 

Pawła II w Brańsku z wykorzystaniem odnawialnych źródeł energii” – łączna wartość zadania 

wynosi 2,6 mln zł, okres realizacji 2022-2025, źródła finansowania: Polski Ład – 1,8 mln zł, 

z opłat i kar za korzystanie ze środowiska – 591,6 tys. zł, własne 181,7 tys. zł. 

 Powiat realizuje projekt „Erazmus +” współfinansowany ze środków europejskich. Łączna 

wartość wynosi 226,1 tys. zł, okres realizacji: 2024-2025 (I Liceum Ogólnokształcące im. T. 

Kościuszki w Bielsku Podlaskim). 

Wśród zadań bieżących planowanych do realizacji w 2025 roku, w szczególności należy wymienić: 
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 „Remont drogi powiatowej Nr 1697B Olendy – Szmurły” – łączna wartość zadania wynosi 

2,2 mln zł; 

 „Remont drogi powiatowej Nr 1599B – ul. Bielska w miejscowości Brańsk” – łączna wartość 

zadania wynosi 2 mln zł. 

Wydatki bieżące związane z realizacją zadań oświatowych zostały zaplanowane w zadaniach 

własnych oraz realizowanych w ramach umów z organami administracji rządowej w łącznej kwocie 

36,6 mln zł. 

Kolejno głos zabrała radna Bożena Zwolińska. Powiedziała, iż czuje, że dobrze się spełnia  

w roli radnej Powiatu Bielskiego i w tym kierunku głównie zmierza, jednakże jest otwarta na wnioski 

ludzi i potrzeby z jakimi się do niej zwracają. Odnośnie budżetu radna złożyła podziękowania za 

opracowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2028 i bardzo skrupulatne 

przygotowanie projektu budżetu Powiatu Bielskiego na 2025 rok. Szczególne podziękowania złożyła 

pani Kasi Truszkowskiej, która przygotowała projekt budżetu w sposób bardzo dokładny i 

przejrzysty. Na koniec radna dodała, iż będzie głosowała za projektem budżetu Powiatu Bielskiego 

na 2025 rok. 

O głos poprosił radny Jan Radkiewicz. Stwierdził, iż budżet jest zrównoważony. Przychylił się 

do zdania starosty, że priorytetem w założeniach budżetu są drogi, gdyż one zapewniają ludziom 

komfort przemieszczania się. Radny docenił, iż Gmina Wyszki otrzyma wsparcie finansowe na 

realizację dróg powiatowych, życząc powodzenia w realizacji założeń budżetowych na 2025 rok. 

Nie było kolejnych chętnych do zabrania głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

w tym punkcie. 

Ad. 14h  

W związku z brakiem formalnych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

rozpatrywany projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bobel, Piotr Bożko, Monika Dmitruk, Elżbieta Fionik, Adam Gołębiecki, Patryk Wiktor 

Kosiński, Andrzej Leszczyński, Adam Miron Łęczycki Agata Michałowska, Jan Niewiński, Jan 

Radkiewicz, Franciszek Rułka, Maria Ryżyk, Sławomir Jerzy Snarski, Zbigniew Jan Szpakowski, 

Anatol Wasiluk, Bożena Teresa Zwolińska. 
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”, 0 przeciwnych, 

0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/57/24 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Bielskiego na 2025 rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 15 – Interpelacje i zapytania radnych 

Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania radnych, Przewodniczący zwrócił 

się do radnych z pytaniem, czy zechcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

O głos poprosiła radna Maria Ryżyk. Zwróciła się z kilkoma pytaniami. Pierwsze pytanie 

dotyczyło nośności przepustu na drodze Knorydy – Mokre, około 200 m za wsią Knorydy. Drugie 

dotyczy wystąpienia Powiatu do Krajowej Dyrekcji Dróg w sprawie usunięcia suchych drzew 

rosnących na trasie Bielsk Podlaski – Boćki, gdyż stanowią one poważne zagrożenie dla zdrowia  

i życia osób przejeżdżających tą drogą. Trzecim zagadnieniem z jakim zwróciła się radna są wiatraki 

budowane w Powiecie Bielskim, w Gminie Bielsk Podlaski i Boćki. Radna wyraziła swoje obawy 

związane z budową wiatraków, w związku z dyskomfortem ludzi mieszkających zbyt blisko 

budowanych wiatraków jak również z obronnością kraju, przytaczając decyzję rządu szwedzkiego o 

zablokowaniu budowy morskich farm wiatrakowych na wschodnich wybrzeżach kraju. Radna 

powołując się na decyzje rządu szwedzkiego wyraziła swoją dezaprobatę w związku z budową 

wiatraków na naszych terenach, gdyż także mogą stanowić utrudnienie przy ewentualnej obronie 

kraju. Zaproponowała, że jako powiat powinniśmy wystąpić z petycją, bądź wnioskiem do rządu.   

Głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski. Odnosząc się do pytań radnej Marii Ryżyk 

dotyczącej nośności przepustu poinformował, iż na sali jest obecny dyrektor PZD, który udzieli 

odpowiedzi na zadane pytanie. Jeżeli chodzi o suche drzewa, starosta przychylił się i powiedział,  

że pismo zostanie napisane. W związku z budową wiatraków starosta zaznaczył, iż budowane są one 

za zgodą samorządu gminnego. Podjęcie decyzji należy do kompetencji samorządu gminnego i 

wątpliwości, o których mówi radna w związku z obronnością kraju powinny być rozstrzygane na tym 

poziomie. Powiat jako jednostka sprawdza jedynie zgodność z przepisami prawa, gdy nie zostały 

naruszone takie pozwolenie zostaje wydane.   

Kolejno o głos poprosiła radna Maria Ryżyk. Zwróciła uwagę, iż zapytanie nie było kierowane 

bezpośrednio do starosty, tylko ogółem do Rady Powiatu. Zasugerowała, iż Rada Powiatu mając na 

celu dobro mieszkańców powinna wystąpić do gminy, aby nie została podjęta błędna decyzja.  

Głos zabrał Starosta Sławomir Jerzy Snarski. Życzył radosnych świąt Bożego Narodzenia 

osobom obchodzącym święta według kalendarza juliańskiego oraz szczęśliwego nowego roku. 
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O głos poprosił radny Jan Radkiewicz. Odnośnie wypowiedzi radnej Marii Ryżyk i Starosty 

w sprawie budowy wiatraków na terenie powiatu bielskiego radny przychylił się do zdania Starosty, 

iż warunki zabudowy wydawane są przez gminy, uważa, że radni powiatu nie są uprawnieni do 

wtrącania się w kompetencje i działania gminy.  

Głos zabrała radna Bożena Zwolińska. W swojej wypowiedzi wyraziła zrozumienie dla radnej 

Marii Ryżyk, zaznaczając, iż nie chodzi o przepychanie się pomiędzy samorządami, tylko  

o zainicjowanie tematu, skierowanie na przykład petycji do wyższych urzędów. Celem jest 

osiągnięcie efektu, w postaci bezpieczeństwa terenów wschodnich, które z racji położenia są 

narażone, a rada posiada narzędzie do tego, aby temat poruszyć. Na koniec wypowiedzi radna złożyła 

najlepsze życzenia świąteczne oraz noworoczne.  

Nie było kolejnych chętnych do zabrania głosu, w związku z tym Przewodniczący zamknął 

dyskusję w tym punkcie i  przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia. 

 

Ad 16 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne, Przewodniczący zwrócił się 

z pytaniem, czy jest ktoś chętny do zabrania głos w tym punkcie. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady złożył najlepsze 

życzenia na nadchodzący rok oraz na nadchodzące święta Bożego Narodzenia wyznawcom 

prawosławia.  

 

Ad 17 

Porządek obrad został wyczerpany, w związku z tym Przewodniczący Rady Powiatu  

o godzinie 1145 zamknął obrady VII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała:  

Anna Karczewska 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Andrzej Leszczyński 


